
 

 

SKRIVELSE 
 
Klimatarbete i stadsdelen 
 
 
Under det senaste knappa året har klimatfrågan debatterats intensivt i massmedia. 
Medvetenheten dels om att vi kan göra något och dels att vi måste göra något åt det allt 
varmare klimatet har snabbt etablerats i det allmänna medvetandet. De allra flesta vet att 
koldioxid är ett av de ämnen som ökar medeltemperaturen på jorden och de flesta vet också 
att olja och oljebaserade produkter frigör koldioxid när det förbränns. Det kommer att krävas 
specifik kunskap för att kunna göra något åt den ökande växthuseffekten. Det är positivt att 
man är överrens om i alla läger att klimatarbetet har blivit allt viktigare, och att vi måste 
arbeta aktivt för att minska vår miljöpåverkan och koldioxidutsläpp. 
 
 
Under 2008 kommer dessutom regeringen att lägga en klimatproposition, ett förslagspaket 
med åtgärder för att minska den globala uppvärmningen. Det är sannolikt att det i detta paket 
kommer att finnas krav på lokala åtgärder. Därför är det bra att alla verksamheter, privata som 
allmänna i god tid vet vad de kan göra för att åstadkomma denna minskning. Miljö- och 
fastighetsborgarrådet har som ett led i klimatarbetet, gett stadens samtliga bolag och 
förvaltningar i uppdrag att undersöka, vad som skulle krävas för att reducera 
koldioxidutsläppen till 3 resp. 3,5 ton per invånare till 2015. 
 
Som en god förberedelse inför det kommande klimatarbetet föreslår vi därför att: 
 

- förvaltningen får i uppdrag att återkomma med en beskrivning hur verksamheterna 
medvetandegörs kring ovanstående. Med förslag till åtgärder som tex att datorer ej ska 
stå i stand by läge och att lågenergilampor användes. 
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